
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 116
van AXEL RONSE
datum: 17 november 2020

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Activeren van langdurig zieken  -  Stand van zaken

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 42 van 23 oktober 2019 omtrent het 
activeren van langdurig zieken geeft de minister aan dat er midden 2020 een evaluatie zou 
volgen omtrent de samenwerking tussen VDAB en het RIZIV.

Daarnaast verhoogde de vorige federale minister het budget in het kader van die 
samenwerking.

1. Heeft deze evaluatie reeds plaatsgevonden? Zo ja, wat waren dan de besluiten van die 
evaluatie?

2. Plant de minister een voortzetting van deze samenwerkingsovereenkomst met de 
nieuwe Federale Regering? Zo ja, zal zij dan dienaangaande nieuwe elementen 
inbrengen?

3. In welk budget voorziet de Federale Regering voor deze 
samenwerkingsovereenkomst?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 116 van 17 november 2020
van AXEL RONSE

1. De evaluatie van het raamakkoord zit in de laatste fase. Van zodra de resultaten er 
zijn, zal ik met de conclusies aan de slag gaan. 

2. Een goede samenwerking met de federale overheid is belangrijk om het re-
integratietraject naar de arbeidsmarkt te vergemakkelijken voor de langdurig zieken. 
Ik ben in overleg met de bevoegde ministers zodat de werking zo optimaal op elkaar 
afgestemd kan worden. Het eindrapport van de evaluatie zal hier mogelijk ook toe 
bijdragen, evenals de digitale workshops die gepland staan op 8/12/2020.

3. De afspraken blijven momenteel behouden zoals afgesproken in de 
samenwerkingsovereenkomst. 


